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В статье рассматривается процесс генезиса и развития размышлений автора по различным вопросам администра-

тивного права, организации и деятельности органов исполнительной власти, роли и значения этой власти в системе 

государственного управления. Большое место уделяется воспоминаниям о пребывании автора в комсомоле, где началось 

его становление как административиста, а также о работе в ракетно-космической отрасли и службе в органах внутренних 

дел, окончательно сформировавших его административно-правовое мировоззрение.
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The article examines the process of the genesis and development of the author’s thoughts on various issues of administrative law, 

the organization and activities of executive power bodies, the role and significance of this power in the system of public administra-

tion. Much attention is paid to the memories of the author’s stay in Komsomol, where he began his formation as a specialist in the 

field of administrative law, as well as work in the rocket and space industry and service in the internal affairs bodies, which finally 

formed his administrative and legal worldview.
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